
Referat FAU møte 06.05.2025 

Referent: Anita 

Til stede var det representanter fra:  

6B, 5B, 3C, 6A, 3A, 5C, 1Rød, 4B, 3A, 1Grønn, 4C, 2Grønn, 2Gul, 5A, 3B, 4B, 1Gul, 4A samt rektor. 

1. Rektors halvtime: 

Det er fortsatt store mengder gjenglemt tøy på skolen. Dette er brannfarlig.  

Det vil bli sendt ut skolemelding der det vil fremgå at FAU og rektor har diskutert og kommet 

frem til at klærne vil bli gitt bort eller kastet. FAU leder lager utkast til tekst. 

Kasserer undersøker om gruppa på Veitvet som samler inn klær kan være interessert å få dette. 

 

Bydelen har foretatt tilsyn og gjort risikovurdering av skolens uteområde. Det ble konkludert med 

at det er for få lekeapparater og områder.  

Søknad om å få rive Vaktmesterboligen er sendt inn. 

 

For neste skoleår er lærerkabalen løst. Behov for å dekke opp ikke pedagogiske stillinger må 

meldes inn sentralt. Dette for å kunne benytte evt. omrokerte ressurser fra andre skoler. 

 

Pr i dag er det 75 elever som starter i første trinn på Tonsenhagen skole til høsten. Skolen har 

kapasitet til 84 elever. 

 

2. 17. mai 

2. trinn mangler 2 til å ha vakt under lekene. To FAU representanter tar på seg en ekstra vakt.  

3. og 4. trinn har samlet inn små og store premier. 

5. trinn har fylt alle lodd- og sanitetsvaktene. 

6. trinn har ikke nok barn til å bære flagg i flaggborgen. 

7. trinn var ikke tilstede. 

Tonsenhagen skole går som nr 83 i barnetoget i sentrum. Arrangementet på skolen begynner kl 

17 og varer til kl 18. Loddtrekning blir kl 1800. 

3. Skolebehovsplanen 

FAUs ønske om at barna skal samles på Vollebekk skole er meldt inn. FAU leder skal ha møte med 

Årvolls FAU leder  7. mai. Tonsenhagens FAU representanter er også invitert til Årvoll FAU sitt 

FAU møte torsdag 8. mai kl 18-20. 

FAU leder sender mail til Vollebekk FAU. 

En konklusjon ift. høringen må være på plass neste uke. 

4. Gjennomgang av arbeidsgruppene: 

Skolemiljøgruppa: 

Venter på SMU invitasjon.  

Gruppa har jobbet med og vil presentere et forslag om endring av FAUs nettside. 

Gjenbruksgruppa: 

Mail er sendt AKS med forespørsel om et møte. 



Trafikkgruppa: 

Forslag til BYM om hyppigere kontroller er sendt inn. Det observeres at flere står lenger parkert 

utenfor skolen nå enn før skiltene ble endret. 

Natteravngruppa: 

Natteravnene er i gang. Innspill om å gå senere er sendt inn til koordinator.  

AKS gruppa: 

Venter på svar på mail. 

5. Eventuelt: 

Skal FAU fortsatt ha en egen Facebook side? Hva skal den brukes til? 

 

Det vil bli sendt ut spørreundersøkelser til FAU representantene ift hvordan vi jobber. 

Fra og med neste FAU møte blir tidspunktet for møtene endret til kl 1800-2000 dersom det lar 

seg gjøre ift. lån av bibliotek. Møtet vil fortsatt bestå av rektors halvtime, deretter en time til 

saker og diskusjon, før 30 minutter til arbeid i grupper. 


